

Dieser Text wurde nicht von Flavia verfasst, da es derzeit unmöglich ist, sie zu erreichen.

Victor Mukasa von der International Gay and Lesbian Human Rights Commission (IGLHRC) zufolge beschloss Flavia nach dem Workshop, in dem das Porträt gemalt wurde, in Südafrika zu bleiben. Sie kann zurzeit nicht kontaktiert werden und wir haben allen Grund zur Sorge.

Sie ist so stark und lebendig und ihr derzeitiges Verschwinden zeigt schmerzlich die Verletzlichkeit und Isolation vieler Trans*menschen.

This text is not written by Flavia as it is currently impossible to contact her.

According to Victor Mukasa at the International Gay and Lesbian Human Rights Commission, Flavia decided to stay on in South Africa after the workshop at which this portrait was drawn. She can't be contacted right now and we have reason to worry about her.

She is such a strong and lively soul and her disappearance for the time being sadly highlights the vulnerability and isolation of too many transgender people.